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 Уважаеми г-н Костов, 
 В брой 54 на Държавен вестник от 13 юни 2008 г. беше обнародван 
Закон за изменение и допълнение на Закона за общинската собственост. Нови 
текстове от този закон /напр. чл. 58 ал. 5/ дават възможност за сериозна 
инициатива от страна на кметовете на общини по отношение на имоти 
държавна собственост, разположени на територията на съответната община. 
Става дума за имоти, които са със структуроопределящо значение за 
общината от една страна и които не са непосредствено свързани с държавния 
интерес. 

Многократно сме насочвали общественото внимание към състоянието 
на спортната база в града. Един от факторите, допринасящ за днешното и 
недобро положение е, че почти всички спортни бази са държавна собственост 
и само се стопанисват от община Шумен. В това отношение обаче ситуацията 
със спортна зала „Юнак” и откритата спортна площадка в района на 
Градската градина е фактическо състояние на безстопанственост и разруха. 

Моят въпрос към Вас е: При положение, че промените в ЗОС от преди 
три месеца, цитирани по-горе, Ви дават законови възможности, то ще 
предприемете ли съответните действия, за да могат посочените по-горе в това 
питане имоти да получат акт за общинска собственост. 

Ако тази възможност се реализира, според мен само в рамките на 
месеци ще можем да предприемем законови действия за възстановяването им 
като спортни бази. 

С уважение! 
     

 
 ............................................ 

   Юрий Проданов 
Общински съветник от „Гергьовден” 


